



A X B O R O T X A T I

O‘zbekiston Respublikasi Prezidentining 2022-yil 28-yanvardagi “Yangi O‘zbekistonning taraqqiyot strategiyasi to‘g‘risida”gi PF-60-son sonli farmoni, Mamlakatimizni 2017–2021-yillarda rivojlantirishning beshta ustuvor yo‘nalishi bo‘yicha Harakatlar strategiyasi doirasida o‘tgan davr mobaynida davlat va jamiyat hayotining barcha sohalarini tubdan isloh etishga qaratilgan 300 ga yaqin qonun, 4 mingdan ziyod O‘zbekiston Respublikasi Prezidenti qarorlari qabul qilindi.

Jahon miqyosidagi murakkab jarayonlar va mamlakatimiz bosib o‘tgan taraqqiyot natijalarini chuqur tahlil qilgan holda keyingi yillarda “Inson qadri uchun” tamoyili asosida xalqimizning farovonligini yanada oshirish, iqtisodiyot tarmoqlarini transformatsiya qilish va tadbirkorlikni jadal rivojlantirish, inson huquqlari va manfaatlarini so‘zsiz ta‘minlash hamda faol fuqarolik jamiyatini shakllantirishga qaratilgan islohotlarning ustuvor yo‘nalishlarini belgilash maqsadida “2022–2026-yillarga mo‘ljallangan yangi O‘zbekistonning taraqqiyot strategiyasi to‘g‘risida”gi Prezident farmoni qabul qilindi. Farmon ijrosini ta‘minlash maqsadida “International school of Finance and Technology” instituti tomonidan “**Yangi O‘zbekiston istiqbollari: iqtisodiyot, ta‘lim, menejment va biznes**” mavzusidagi xalqaro ilmiy-amaliy anjumani o‘tkaziladi.

Anjuman o‘z ishini quyidagi yo‘nalishlarda olib boradi:

– *globallashuv sharoitida xalqaro iqtisodiy munosabatlar: muammo va yechimlar;*

– *bank-moliya tizimini transformatsiyalashtirish masalalari;*

– *innovatsiya va iqtisodiyotni raqamlashtirish sharoitida turizm salohiyatini rivojlantirish;*

– *yangilanayotgan O‘zbekistonda ta‘lim sohasidagi islohotlar va zamonaviy pedagogik texnologiyalar;*

– *tadbirkorlik faoliyatida biznes boshqaruvni takomillashtirish;*

– *yashil iqtisodiyotni moliyalashtirishda jahon tajribasi.*

Ilmiy-amaliy anjuman 2024-yil 25-26 may kunlari o‘tkazilishi rejalashtirilgan. O‘tkazish sanasida o‘zgarish bo‘lsa, qo‘shimcha xabar beriladi.

Ilmiy-amaliy anjuman materiallari elektron to‘plam yoki “ISFT ilmiy-amaliy jurnali”ning maxsus sonida chop etiladi. Anjuman ishtirokchilari quyida keltirilgan talablar asosida rasmiylashtirilgan maqolalarni 2024-yil 1-maygacha bo‘lgan muddatda anjuman tashkiliy qo‘mitasiga taqdim qilishlari lozim.

Xalqaro ilmiy-amaliy anjumanga taqdim etiladigan maqolalarni rasmiylashtirish tartibi:

Ilmiy maqola OAK talablari bo'yicha tayyorlanib, xorijda va boshqa ixtisoslashtirilgan ilmiy jurnallar, ilmiy-amaliy konferensiyalar materiallarida nashr etish uchun topshirilmagan, ommaviy axborot vositasida chop etilmagan va plagiat (ko'chirmachilik)ga yo'l qo'yilmagan bo'lishi kerak. Ilmiy maqola ish bajarilayotgan tashkilot tomonidan ilmiy taqriz va ekspertiza xulosasi bilan topshiriladi.

Ilmiy-amaliy anjuman materiallari bo'yicha ma'ruzalar to'plami **mualliflariga badal (kompensatsiya), qalam haqi to'lanmaydi.**

Maqolaning birinchi beti quyidagilardan iborat bo'lishi kerak:

- maqola sarlavhasi;
- muallif(lar) ismi, otasining ismi, sharifi;
- muallif(lar)ning ilmiy darajasi, unvoni, lavozimi, ishlaydigan tashkilot, shahar, mamlakat nomi;
- muallif(lar)ning elektron manzili (e-mail), telefon va faks raqamlari;
- barcha ma'lumotlar o'zbek, rus va ingliz tillarida berilishi kerak.

Maqola annotatsiyasi va kalit so'zlar

Maqolaning qisqacha annotatsiyasi 8-10 satrdan oshmagan holda o'zbek, rus va ingliz tillarida beriladi. Unda tadqiqot muammosi, uning dolzarbligi va ahamiyati, qo'llangan metodologiya, tadqiqot natijalari, muallifning ilmiy va amaliy hissasi qisqacha bayon qilinadi.

Kalit so'zlar (indeksatsiya uchun) 6-8 so'zdan iborat bo'lib, o'zbek, rus va ingliz tillarida berilishi kerak.

Formatlash

Maqolada "Times New Roman" shrifti, "Microcoft Word" redaktoridan foydalanish tavsiya etiladi. Betlarni avtomatik tarzda belgilash lozim. Jadvallar "Microcoft Word"ning "Tablitsa" funksiyasi orqali kiritiladi.

Maqola matni shrifti

Matn shrifti 14, qatorlar oralig'i 1,5 intervalda bo'lishi lozim. Maqola hajmi 8 betdan oshmasligi, 4 betdan kam bo'lmasligi kerak.

Qisqartmalar va adabiyotlar

Matnda birinchi marta keltirilganda qisqartmalar to'liq berilishi kerak. Foydalanilgan adabiyotlardan olingan materialga havola adabiyotlar ro'yxatidagi tartib raqami va shu adabiyotga iqtibos material joylashgan betda qavs ichida, matnning o'zida alohida ko'rsatiladi. Masalan [1;8] tarzida. Foydalanilgan adabiyotlar ro'yxati kamida 8 manbadan iborat bo'lishi kerak. Ushbu ro'yxatda nashr etilgan va maqolada havola etilgan adabiyotlar keltiriladi. Boshqa adabiyotlar faqat maqolaning matnida bayon qilinadi. Havola etilgan adabiyotlar sahifa ostida izohlanmaydi. Adabiyotlar alifbo tartibida birinchi muallifning sharifi bo'yicha tuziladi va OAK talablari bo'yicha rasmiylashtiriladi.

Jadval va suratlar

Barcha jadvallar arab raqami bilan belgilanadi. Maqola matnida jadvallarni raqamlash ketma-ketlikda bajariladi. Har bir jadval komponentlarini aks ettiruvchi sarlavha qo'yiladi. Ma'lumotlarga izoh berish jadvalning quyi qismiga kichik harflar ustki indeksi shaklida keltiriladi. Surat, grafik, chizma, diagrammalar "rasm" so'zi bilan ifodalanadi.

Alohida talablar

Har bir maqola <https://antiplagiat.ru/uz/> tekshiruvidan o'tkazilishi va matnlarni o'zlashtirishlarni aniqlash bo'yicha sertifikat taqdim qilinishi shart.

E'lon qilish muddati va shartlari

Maqola yuqorida keltirib o'tilgan talablarga to'liq javob berganidan so'ng, tashkiliy qo'mita xulosasi asosida elektron nashr qilinadigan to'plamga yoki institutning "ISFT" ilmiy-uslubiy jurnalida e'lon qilinadi. Muallif haqidagi hamda maqolada keltirilgan ma'lumotlar, fakt, raqamlarning to'g'riligi, aniqligi uchun mualliflar javobgar.

Izoh: savol kelib chiqqan ba'zi maqolalar borasida tashkiliy qo'mita qo'shimcha ma'lumot so'rash huquqiga ega.

Tashkiliy qo'mita manzili: 111218, Toshkent viloyati, Qibray tumani, Universitet ko'chasi, 2-uy. (kotib: H.Ruziboyeva tel.: +998946697690, +998998616110).

Raqamlar:

+998781473737

+998555063737

Tashkiliy qo'mita veb-sayti:

<https://conference.isft-ilm.uz/>

Elektron manzil:

info@isft.uz

Telegram:

<https://t.me/isftconference>



ИНФОРМАЦИОННОЕ ПИСЬМО

Во исполнение Указа Президента Республики Узбекистан № УП-60 “О стратегии развития Нового Узбекистана” от 28 января 2022 года, в рамках Стратегии действий по пяти приоритетным направлениям развития страны на 2017-2021 годы за прошедший период принято около 300 законов, более 4 тысяч постановлений Президента Республики Узбекистан, направленных на коренное реформирование всех отраслей государственной и общественной жизни.

В целях реализации задач, обозначенных в Указе Президента Республики Узбекистан “О новой стратегии развития Узбекистана на 2022-2026 годы” Институтом “International School of Finance and Technology” проводится международная научно-практическая конференция на тему **“Перспективы нового Узбекистана: экономика, образование, менеджмент и бизнес”**.

Конференция проводит свою работу по следующим направлениям:

- международные экономические отношения в условиях глобализации: проблемы и решения;
- вопросы трансформации банковско-финансовой системы;
- развитие туристического потенциала в условиях инноваций и цифровизации экономики;
- реформы в сфере образования и современные педагогические технологии в обновляющемся Узбекистане;
- совершенствование управления бизнесом в предпринимательской деятельности;
- мировой опыт финансирования зеленой экономики.

Научно-практическая конференция запланирована на 25-26 мая 2024 года. В случае изменения даты, об этом будет сообщено дополнительно.

Материалы научно-практической конференции будут изданы в электронном сборнике или специальном выпуске “Научно-практического журнала ISFTA”. Участники конференции должны представить в оргкомитет конференции статьи, оформленные на основании нижеуказанных требований, в срок до 1 мая 2024 года.

Порядок оформления статей для Международной научно-практической конференции:

Научная статья должна быть подготовлена без фактов плагиата, в соответствии с требованиями ВАК и не подана для публикации за рубежом и других специализированных научных журналах, материалах научно-практических конференций, средствах массовой информации.

Гонорар (компенсация) авторам сборника материалов научно-практической конференции не выплачивается.

Первая страница статьи должна содержать следующую информацию:

- заголовок статьи;
- имя, отчество, фамилия автора (ов);
- ученая степень, звание, должность автора (ов), название организации, города, страны, где работает автор;
- электронный адрес (e-mail) автора (ов), номера телефонов и факсов;

Аннотация статьи и ключевые слова

Краткая аннотация статьи не более 8-10 строк приводится на узбекском, русском и английском языках. В нем кратко излагается проблема исследования, ее актуальность, методология, использованная для раскрытия проблемы исследования, результаты исследования, научно-практический вклад автора.

Ключевые слова (для индексации) на узбекском, русском и английском языках должны содержать не менее 6-8 слов.

Форматирование

В статье рекомендуется использовать шрифт Times New Roman, редактор Microsoft Word. Страницы должны быть помечены автоматически. Таблицы вводятся с помощью функции «Таблица» в Microsoft Word.

Сокращения

При первом цитировании приводится расширение сокращения. При ссылке на материал из использованной литературы порядковый номер в списке литературы и номер страницы указываются в скобках на странице текста. Например, [1; 8].

Рисунок, график, схема, диаграмма обозначаются словом “Рисунок”.

Список литературы

Список использованной литературы должен содержать не менее 8 источников. В списке представляется опубликованная литература, на которую автор ссылается в статье. Другая литература приводится только в тексте статьи. Не допускается комментирование литературы внизу страницы. Список литературы формируется в алфавитном порядке по фамилии первого автора согласно требованиям ВАК.

Таблицы

Все таблицы нумеруются арабскими цифрами.

Нумерация таблиц в тексте статьи выполняется последовательно. Каждый компонент таблицы должен быть озаглавлен. Пояснения к таблице приводятся в виде надстрочного индекса строчными буквами внизу таблицы.

Особые требования

Каждая статья должна быть проверена на плагиат программой <https://antiplagiat.ru/uz> и получить сертификат степени усвоения текстов.

Сроки и условия объявления

Статьи, соответствующие вышеуказанным требованиям, на основании заключения оргкомитета, будут опубликованы в электронном сборнике или специальном выпуске “Научно-методического журнала “ISFT” Авторы несут ответственность за достоверность, точность информации, фактов, цифр, а также информации, представленной в статье.

По поводу статей, по которым возник вопрос, оргкомитет вправе запросить дополнительную информацию.

Адрес оргкомитета:

111218, Ташкентская область, Кибрайский район, ул. Университетская, 2.
(секретарь: Н.Рузибаева тел.: +998946697690, +998998616110).

Номер телефона:

+998781473737

+998555063737

Сайт оргкомитета:

<https://conference.isft-ilm.uz/>

Электронный адрес:

info@isft-ilm.uz

Telegram:

<https://t.me/isftconference>



INFORMATION LETTER

Republic of Uzbekistan Presidential Decree No. PF-60 dated January 28, 2022, on the "Strategy for the Further Development of New Uzbekistan," during the period under the Strategy for Action, aimed at improving all areas of state and social life in the country, more than 300 laws and over 4,000 presidential decrees were adopted.

Taking into account the complex processes on the global scale and the results of the development achieved by our country in recent years, with a deep analysis of the achievements, it has been decided to further enhance the well-being of our people based on the principle of "For the sake of human dignity", transform economic sectors, accelerate entrepreneurship development, ensure the protection and realization of human rights and interests without compromise, and outline the priority areas of the reforms aimed at shaping an active civil society, the President's decree on the "Strategy for the Further Development of New Uzbekistan for 2022-2026" has been adopted. To ensure the implementation of the decree, an international scientific-practical conference on the topic "**Future of New Uzbekistan: Economy, Education, Management, and Business**" will be held by the International School of Finance and Technology."

The association carries out its work in the following areas:

– *International economic relations under globalization conditions: issues and solutions;*

– *Issues of transforming the banking and financial system;*

– *Developing the potential of tourism in Uzbekistan amid innovation and digitalization of the economy;*

– *Reforms in the field of education and modern pedagogical technologies in the evolving Uzbekistan;*

– *Improving business management in entrepreneurial activities;*

– *Global experience in financing green economy.*

The scientific-practical conference is scheduled to be held on May 25-26, 2024. If there are any changes to the dates, additional information will be provided.

The proceedings of the scientific-practical conference will be published either in an electronic collection or in a special issue of the "ISFT Scientific-Practical Journal." Participants of the conference are required to submit their articles officially approved based on the following requirements to the organizing committee of the conference by May 1, 2024.

The official publication procedure for articles submitted to the International Scientific-Practical Conference is as follows:

The scientific article should be prepared according to OAC requirements, not published in foreign or specialized scientific journals, conference materials, not published in public media, and not plagiarized. The scientific article undergoes scientific review and expertise by the organization conducting the research.

Authors of the scientific-practical conference materials **will not receive compensation for their presentations.**

The first page of the article should include the following:

- Title of the article;
- Name(s) of the author(s), their patronymic(s), and surname(s);
- Academic degree, title, position, organization, city, country of the author(s);
- Email address, telephone, and fax numbers of the author(s);
- All information should be provided in Uzbek, Russian, and English languages.

Abstract and Keywords:

A brief abstract of the article, no more than 8-10 lines, should be provided in Uzbek, Russian, and English. It should briefly outline the research problem, its significance and relevance, the methodology used, research results, and the scientific and practical contribution of the author.

Keywords (for indexing) should consist of 6-8 words and be provided in Uzbek, Russian, and English.

Formatting:

The article should use "Times New Roman" font, and the use of the "Microsoft Word" editor is recommended. Automatic formatting of pages is necessary. Tables should be entered using the "Table" function of "Microsoft Word."

Text font:

The text font should be size 14, with 1.5 line spacing. The article should not exceed 8 pages and should be no less than 4 pages.

Abbreviations and references:

Abbreviations should be fully explained when first mentioned in the text. References to used literature should be indicated in the text with a sequential number according to the order in the list of references and should be placed within brackets, e.g., [1;8]. The list of references should include at least 8 sources, including those cited in the article. Other references are only mentioned in the text of the article. The references should be listed alphabetically according to the surname of the first author and officially approved according to OAC requirements.

Tables and Figures:

All tables should be numbered with Arabic numerals. The numbering of tables in the text should be done in consecutive order. Each table should have a title that reflects its components. Explanations of the data should be placed in the lower part

of the table with small letters in superscript. Images, graphics, drawings, and diagrams should be denoted with the word "Figure."

Additional requirements:

Each article must undergo a check for plagiarism at <https://antiplagiat.ru/uz/> and a certificate confirming the absence of plagiarism must be provided.

Submission deadline and conditions:

After meeting the above requirements, the organizing committee's decision will be published in an electronic collection or in the "ISFT" scientific-practical journal of the institute. Authors are responsible for the accuracy and correctness of the information provided about themselves and their articles.

Note: In some cases, the organizing committee reserves the right to request additional information.

Organizing Committee Address: 111218, Tashkent region, Qibray district, University Street, House 2. (Secretary: H. Ruziboyeva tel .: +998946697690, +998998616110).

Telephone numbers:

+998781473737

+998555063737

Organizing Committee website:

<https://conference.isft-ilm.uz/>

Email:

info@isft.uz

Telegram:

<https://t.me/isftconference>